
 

Zápis z 11. jednání Výkonného výboru OLaMS 
soutěžní ročník 2024/2025 
Ostrava 
4.11. 2024 
 
 
Přítomni: 
VV OLaMS – Jiří Kroupa, Tomáš Hruška, Jaromír Kubáč, Vladimír Černín, Tomáš Zbořil, Filip Fňukal 
Sekretariát – Robert Segeťa, Radomír Mrázek, Zdeněk Cholek 
 
 
Program jednání: 
 

1. VV OLaMS 
2. LK OLaMS 
3. KRR OLaMS 
4. EK OLaMS 
5. KMM OLaMS 
6. KRD OLaMS 
7. Školení a semináře trenérů 
8. DK OLaMS 

 
 
ad1) VV OLaMS  
VV projednal: 

a) Termín příštího jednání 
rozhodnutí: 

- 12. jednání se bude konat 2.12. 2024 
b) Demografická křivka – opatření 

- sekretář Z. Cholek prezentoval souhrn návrhů jednotlivých opatření, proběhla diskuze 

c) Účast členů VV ČF na jednáních VV OLaMS 

- sekretář R. Segeťa informoval o plánovaných hostech na jednáních VV OLaMS 
 
 
ad2) LK OLaMS 
VV se zabýval: 

a) Seznam umožněných startů 
- sekretář Z. Cholek informoval o umožněných startech 
b) Pokuty LK 
- sekretář Z. Cholek informoval o udělených pokutách 

 
 
ad3) KRR OLaMS 
VV projednal: 

a) Rozvojový plán 2024/2025 
- sekretář R. Mrázek prezentoval aktuální stav plnění rozvojového plánu 
b) Školské soutěže 
- sekretář R. Mrázek informoval o počtu přihlášených škol a stavu příprav 
c) Soutěž juniorek 
- sekretář Z. Cholek informoval o celkem 7 přihlášených družstvech (5x OLaMS, 2x JMaZL) 
d) Zlepšení atmosféry na turnajích dětí 

- sekretář R. Mrázek informoval o aktuální situaci 
e) PP1 
- sekretář R. Mrázek informoval o aktuální situaci obou projektů (Vítkov, Zábřeh) 
f) Ženy 3+1 
- sekretář R. Mrázek informoval o aktuálním zájmu oddílů 
g) MS KO ČUS 
- sekretář R. Segeťa informoval o konání VH (21.11. 2024) 

 
 



 

ad4) EK OLaMS 
VV projednal: 

a) Rozpočet 2025 
- VV projednal požadavky komisí 
b) Rozpočet 2025 – návrh 
- sekretář R. Segeťa prezentoval návrh rozpočtu pro rok 2025 
c) Průběžný stav hospodaření 
- sekretář R. Segeťa informoval o aktuálním stavu 

 
 
ad5) KMM OLaMS 

a) Mládežnické akce 2024/2025 

- sekretář R. Mrázek informoval o plánovaných akcích 
b) LODM 2026 

- sekretář R. Mrázek informoval o aktuální situaci 
c) Dovednostní dny 

- sekretář R. Mrázek informoval o plánovaných termínech a místech konání 
d) Příprava a trenéři krajských výběrů na sezónu 2024/2025 

- sekretář R. Mrázek informoval o aktuálním stavu zájmu širšího okruhu trenérů 

- proběhla diskuze, ze které vyplynulo, že toto téma bude dále projednáno na příštím jednání VV 
 
 
ad6) KRD OLaMS 
VV projednal: 

a) Systém vzdělávání rozhodčích 

- J. Kroupa informoval o průběhu setkání hlavních školitelů (22.10. 2024) 
b) Semináře v sezóně 2024/2025 

- sekretář R. Segeťa informoval o plánovaných seminářích 
 
 
ad7) Školení a semináře trenérů 
Sekretář R. Mrázek informoval o proběhlých a plánovaných seminářích a školeních trenérů. 
 
 
ad8) DK OLaMS 
VV projednal: 

a) FBC Přerov – výtržnosti příznivce 
rozhodnutí: 

- finanční pokuta 1500,-Kč 
b) Lukáš Suchý (SK Domaslavice) – fyzické napadení a slovní urážky vůči protihráči 

rozhodnutí: 

- zastavení závodní činnosti na 2 zápasy 
c) Filip Fňukal (FBC ORCA KRNOV) – nesportovní chování vůči rozhodčímu 

rozhodnutí: 

- napomenutí 
d) Martin Fielek (Toro Ostrava) – umožnění neoprávněného startu hráčů 

- zákaz výkonu funkce člena realizačního týmu na 4 zápasy/1 turnaj a finanční pokuta 2000,-Kč 
usnesení: 

- VV schvaluje rozhodnutí DK OLaMS 

- sekretář bude informovat výše zmíněné osoby a oddíly o těchto rozhodnutích 
zodpovídá: R. Mrázek  termín: 8.11. 2024 

 
 
Vypracoval:       Schválil: 
Robert Segeťa       Jiří Kroupa 

manažer OLaMS       hejtman ČF OL kraje 

6.11. 2024 

 
 


